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Ερώτηση 

Προς τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη, κ. Μιχάλη Χρυσοχοΐδη. 

Θέμα: «Αγνοείται ο αριθμός όσων έχουν επιστρέψει αμιγώς στα 
Αστυνομικά  καθήκοντα από άλλες κρατικές Αρχές ή Όργανα».  

Κύριε Υπουργέ, 

Στην υπ’ αριθμ. 7017/4/27448-γ’/21.05.2025 απάντησή του, επι σχετικής  υπ’ 
αριθμ. Πρωτ. 4688/14.04.2025 ερώτησής  μας, το Υπουργείο Προστασίας του 
Πολίτη επιβεβαιώνει την ανάγκη αποδέσμευσης του αστυνομικού προσωπικού 
από την παροχή νόμιμης συνδρομής σε άλλες κρατικές Αρχές και κρατικά 
Όργανα, έργα διοικητικού χαρακτήρα και αρμοδιότητες που δεν σχετίζονται 
άμεσα με την αστυνόμευση. Παράλληλα, γίνεται λόγος για σταδιακή ανάληψη 
των σχετικών καθηκόντων από τη Δικαστική Αστυνομία, καθώς και για 
στρατηγικό σχεδιασμό ψηφιοποίησης διοικητικών διαδικασιών μέσω της Ενιαίας 
Ψηφιακής Πύλης gov.gr. 

Ωστόσο, παραμένει ασαφές σε ποιο βαθμό η διαδικασία αυτή έχει αποδώσει 
πρακτικά αποτελέσματα.  

Επειδή, οι ελλείψεις στις μάχιμες υπηρεσίες στα μεγάλα αστικά κέντρα, αλλά 
και ανά την επικράτεια (Α.Τ., Τροχαία, Δίωξη Εγκλήματος κ.α.) είναι εμφανείς. 

Επειδή, από πλευράς Υπουργείου Προστασίας του Πολίτη δεν παρατίθενται 
στοιχεία για το προσωπικό που έχει ήδη επιστρέψει στα αμιγώς επιχειρησιακά 
του καθήκοντα.  

Επειδή, εξακολουθούν να απασχολούνται αστυνομικοί σε θέσεις φύλαξης 
στόχων και διοικητικών επιδόσεων, υποβαθμίζοντας τη δυνατότητα 
ουσιαστικής αστυνόμευσης. 
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Επειδή, με την υπ΄αριθμ. Πρωτ: 7017/4/27448-γ’ Απάντηση του Υπουργείου 
Προστασίας του Πολίτη, υπήρξαν γενικότητες και δεν δόθηκαν σαφείς 
απαντήσεις στα σχετικά ερωτήματα. 

Κατόπιν των ανωτέρω, 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Ποιος είναι ο αριθμός των αστυνομικών που έχουν αποδεσμευτεί μέχρι 
σήμερα από καθήκοντα διοικητικού χαρακτήρα ή φύλαξης στόχων και 
έχουν επιστρέψει σε μάχιμες υπηρεσίες; 

2. Πόσοι αστυνομικοί εξακολουθούν να απασχολούνται σε καθήκοντα ξένα 
προς την αποστολή της Ελληνικής Αστυνομίας, και σε ποια κατηγορία 
καθηκόντων κατανέμονται;  

3. Πότε προβλέπεται να ολοκληρωθεί η πλήρης ανάληψη των σχετικών 
αρμοδιοτήτων από τη Δικαστική Αστυνομία και σε τι ποσοστό αυτή έχει 
έως σήμερα υλοποιηθεί; 

4. Ποιες είναι οι ακριβείς ελλείψεις στις μάχιμες υπηρεσίες ανά περιφέρεια 
και ποιος ο σχεδιασμός του Υπουργείου για την άμεση ενίσχυσή τους; 

5. Πώς προχωρά η ενσωμάτωση υπηρεσιών της ΕΛ.ΑΣ. στο gov.gr και ποια 
οφέλη έχουν προκύψει έως τώρα σε επίπεδο αποδέσμευσης ανθρώπινου 
δυναμικού; 

 

Ο Ερωτών Βουλευτής 
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